
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

  Αθήνα, 01/02/2021 

Της:   Μαρίας Αθανασίου, βουλευτού Β’2 Δυτικού Τομέα Αθηνών 

 

ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Υγείας 

  Τoν κ. Υπουργό Μετανάστευσης και Ασύλου 

 

 

ΘΕΜΑ:  «Ένταξη των Δημοτικών Ιατρείων στην Πρωτοβάθμια φροντίδα Υγείας» 

 

 

Κύριε Υπουργέ , 
 

Όπως πληροφορούμαστε από τον Δήμο Νεάπολης - Συκεών, οι δωρεάν ιατρικές πράξεις 

που πραγματοποιήθηκαν, το έτος 2020, από τα Δημοτικά Ιατρεία του δήμου Νεάπολης- 

Συκεών, σύμφωνα με τα απολογιστικά στοιχεία του «Δημοτικού Κέντρου Κοινωνικής 

Πολιτικής και Αλληλεγγύης» («ΔΚΚΠΑ»), ανήλθαν στις 260.586. Τα Δημοτικά Ιατρεία 

αποτελούν κυψέλες παροχής υψηλών προδιαγραφών υπηρεσιών πρωτοβάθμιας 

φροντίδας υγείας, επιβεβαιώνοντας και αναδεικνύοντας τη τεράστια συμβολή και σημασία 

τους, τόσο για τους ίδιους τους πολίτες, όσο και για το Εθνικό Σύστημα Υγείας.  
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,  

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

Προτίθεσθε να εντάξετε τα Δημοτικά Ιατρεία της Επικράτειας στο πρωτοβάθμιο σύστημα 

Υγείας της χώρας μας, συμβάλλοντας με αυτό τον τρόπο στην αναβάθμισή του;  

 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

ΜΑΡΙΑ ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:
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